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aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Fietsinvesteringen  -  Stand van zaken  

In opvolging van mijn schriftelijke vraag over de missing links voor fietsinvesteringen, 
vraag ik de minister specifiek naar de investeringen van 2018.

In de plenaire vergadering van 23 januari 2019 sprak de minister over 138 miljoen euro 
aan fietsinvesteringen. Eerder sprak hij telkens van 110 miljoen euro.

Het is goed dat we mensen willen verleiden om meer de fiets te nemen. Maar dan 
moeten we er ook voor zorgen dat ze kunnen rekenen op kwaliteitsvolle, fijnmazige en 
veilige fietspaden en -verbindingen.

1. Kan de minister een overzicht geven van de fietsinvesteringen in 2018 qua budget 
en aantal kilometer?

2. Kan de minister toelichten waarom hij nu spreekt over 138 miljoen euro en eerder 
over 110 miljoen euro aan fietsinvesteringen?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 484 van 24 januari 2019
van DIRK DE KORT

1. In 2018 werd het recordbedrag van 138.557.723€ vastgelegd voor fietsinvesteringen.  
Het overzicht gaat in bijlage 1.  De cijfers voor het aantal kilometer 2018 zijn nog 
niet beschikbaar.

2. De 110 miljoen euro was de beleidsdoelstelling die ik bij het begin van 2018 had 
geformuleerd. In november 2018 heb ik via een communicatie reeds meegedeeld dat 
deze beleidsdoelstelling al behaald was. In de daaropvolgende weken werden nog 
bijkomende fietsinvesteringen vastgelegd, waardoor het bedrag toegenomen is en de 
doelstelling meer dan behaald werd.


